
A/ Hodnocení 2014 

1/ zimní příprava  

Přestože loňská zima byla k našemu sportu přívětivá, většina závodníků A teamu a týmu do 23 let 

absolvovala značnou část zimní přípravy na osvědčené trati v Al Ain ve Spojených Arabských 

Emirátech. Díky ideálním podmínkám pro trénink se stal tento pobyt výborným základem přípravy na 

sezonu.  

2/ ME Vídeň 

Závod následoval těsně po naší nominaci a též krátce po návratu našich závodníků z MS do 23 let 

v Austrálii, což vzbuzovalo obavy o výkonnost závodníků do 23 let, které se naštěstí nenaplnily. 

Hodnocení výsledků. 

Kajak muži. 

Nejúspěšnějším závodníkem našeho týmu byl Jiří PRSKAVEC, který dokázal suverénně zvítězit. 

Přestože Jířa patří věkově do týmu do 23 let, stal se jednou z hlavních a stabilních výsledkových opor 

seniorského týmu. 

Velkým překvapením bylo 2.místo Víta PŘINDIŠE, který potvrdil, že jeho vynikající výkony v nominaci 

nebyly náhodné.  

Vavřinec HRADILEK 9. místo v individuelním závodě, lze považovat za úspěch s ohledem na předchozí 

zdravotní problémy. Kajakáři přidali k výborným výsledkům 4. místo v závodě týmů 

Kajak žen 

Kateřina KUDĚJOVÁ 6. místo v závodě jednotlivců, 1. místo v závodě týmů.   

Musím zdůraznit, že se KUDĚJOVÁ tentokrát  dokázala soustředit perfektně na semifinálovou i 

finálovou jízdu. Stále si myslím, že se jedná o mimořádně talentovanou závodnici, jejíž potenciálem 

jsou medailová umístění.  

Štěpánka HILGERTOVÁ  19. místo v závodě jednotlivců, 1. místo v závodě týmů. 

Štěpánka určitě nebyla spokojena se svoji semifinálovou jízdou, ve které se nevyvarovala chyb, které ji 

stály postup. 

Veronika VOJTOVÁ 27.místo v závodě jednotlivců, 1. místo v závodě týmů. 

Jedná se o mladou závodnici a start na ME byl její první start na velké soutěži v kategorii dospělých  

Nakonec odstavce věnovanému této kategorii, bych chtěl připomenout a ocenit vynikající jízdu této 

trojice v závodě týmů. 

Kanoe žen 

Kateřina HOŠKOVÁ  3.místo v závodě jednotlivců, 3. místo v závodě týmů.  

Hošková svým umístěním opět dokázala, že stále patří do světové elity. 

Dalším z příjemných překvapení ME bylo 4. místo Moniky JANČOVÉ v individuelním závodě a 3. místo 

v závodě týmů. Chtěl bych připomenout, že se jedná o mladou a úspěšnou závodnici týmu do 23 let. 

Jana MATULKOVÁ je nadějnou juniorkou, která doplnila úspěšnou dvojici a která přispěla k zisku 

bronzové medaile v závodě týmů. 

Kanoe dvojic 

Naši deblkanoisté nás naopak nepříjemně překvapili nepostupem do finálového závodu, protože 

v předchozích kvalifikacích si vedli výborně, když skončili na 2. a 4. místě. 

Ondřej KARLOVSKÝ – Jakub JÁNĚ  13. místo v individuelním závodě, 3.místo v závodě týmů.  

Jonáš KAŠPAR – Marek ŠINDLER 18.místo v individuelním závodě, 3.místo v závodě týmů.  

Třetí posádkou na ME byla dvojice Tomáš KOPLÍK- Jakub VRZÁŇ, kteří v kvalifikaci neměli svůj den a 

skončili na 24. nepostupovém místě 

Kanoe jednotlivců  

Jan MAŠEK, který se vrátil do týmu po roční přestávce, předvedl v semifinále velmi dobrou jízdu, která 

postačila na 15. místo. 

Lukáš ROHAN byl příjemným překvapením naší nominace i samotného ME, kde dokázal postupit do 

semifinále, ve kterém skočil na 19.místě. 

Vítězslav GEBAS pokazil kvalifikační jízdu, což mělo za následek nepostup do semifinále, což bylo pro 

samotného závodníka velkým zklamáním. 

Za zmínku stojí vynikající jízda této trojice v závodě týmů, ve kterém získala stříbrnou medaili.  

Celkově naše výkony a výsledky na ME hodnotím jako pokračování vynikajícího výsledkového trendu 

započatého na MS 2013 v Praze. 

3/ MS Deep Creek 

Úvodem bych chtěl zmínit, že v průběhu července proběhlo velmi vydařené 10 denní soustředění 

v místě MS, které mělo být odrazovým můstkem pro samotné MS. 

Co se týká hodnocení výsledků je nejcennější umístění Štěpánky HILGERTOVÉ, 

která dokázalo využít v tomto těžkém závodě všech dosavadních zkušeností a skončila na vynikajícím 

4.místě. 

Další kajakářka Kateřina KUDĚJOVÁ se v semifinálové jízdě nevyvarovala několika chyb a skončila na 

16.místě. , stejně tak jako Veronika VOJTOVÁ, která obsadila 24 příčku.  

Velmi úspěšnou kategorií byla v tomto závodě kategorie C1 ženy 



Kateřina HOŠKOVÁ se díky výborné jízdě, umístila na 4.místě, Martina SATKOVÁ byla asi největším 

příjemným překvapením v našem týmu, když skončila na vynikajícím 6.místě. Jsem přesvědčen, že o 

této mladé a všestranné závodnici v budoucnu ještě uslyšíme. Monika JANČOVÁ 13. místem 

nepostoupila do finále a určitě nebyla se svým výsledkem spokojená.  

C2 muži 

Po dojetí finálového závodu, vypadala naše situace velmi slibně, protože naše dvojice Jonáš KAŠPAR – 

Marek ŠINDLER se držela suverénně na 1.místě. Bohužel na základě dodatečného rozhodnutí vrchního 

rozhodčího, byla naší dvojici udělena penalizace 50 sec., což znamenalo propad na 9.místo a velké 

zklamání pro celý tým. Přesto bych chtěl ještě jednou jejich vynikající a riskantní jízdu ještě jednou 

ocenit.  Dvojice Tomáš KOPLÍK- Jakub VRZÁŇ podala nejlepší výkon sezony a skončila na výborném 

12.místě. Posádka Ondřej KARLOVSKÝ – Jakub JÁNĚ díky velké chybě na nejobtížnější kombinaci 

závodu, skončila na 16.místě. 

Kajak mužů 

S ohledem na dosavadní výsledky skončil pro nás tento závod největším zklamáním, když naše trojice 

byla vyřazena v semifinálovém závodě. Největší favorit závodu Jiří PRSKAVEC, který vedl v semifinále 

na mezičase o 2,5 sec. udělal velkou chybu v závěrečné části trati , která ho odsunula na 18.místo. 

Pro Vavřince HRADILKA bylo MS prvním závodem po vynucené zdravotní pauze, proto jeho ambice 

nemohly být tak vysoké, jako obvykle a jeho 22 místo pravděpodobně odpovídalo momentálním 

možnostem. Další z favoritů Vít PŘINIŠ  po sporném průjezdu obdržel 50 sec. penalizaci, která ho stála 

jasný postup do finále. Satisfakcí za nepovedený individuální závod byl pro kajakáře zisk stříbrné 

medaile v závodě týmů. 

Kanoe jednotlivci muži. 

Nejlépe se dařilo Michalovi JÁNĚMU, který se do týmu dostal na základě dodatečné nominace, a který 

skončil na 17. místě, které zajisté neodpovídá jeho schopnostem. Semifinálový závod se nevydařil Janu 

MAŠKOVI, který skončil na 24.místě ani Vítězslavu GEBASOVI na 25.místě. Uvedená trojice si 

vynahradila zklamání z individuálního závodu, výbornou jízdou v závodě týmů, která je přivedla na 2. 

místo. 

Na závěr musím uvést, že s výsledky na MS nemohu být samozřejmě spokojen, protože všechno co 

závodu předcházelo, ať už to bylo soustředění v místě MS, nebo celková nálada v týmu, spíše 

vyvolávaly optimismus. 

Na základě analýzy TR příčinou neúspěchu mohli být tyto faktory: 

- Příliš dlouhá sezona –  

- snaha závodníků startovat ve všech závodech, chyběla dostatečná koncentrace na hlavní závod 

sezony. 

- Velmi specifický vodní terén, který v ČR nemáme. 

- Neschopnost vyrovnat se s extrémně obtížně vytyčenou tratí  

4/ Série závodů světového poháru. 

Stejně jako v předchozích letech bylo tradičně ponecháno rozhodnutí na závodnících, zda a na kterých 

závodech chtějí startovat. V celkovém pořadí nejlepšího výsledku dosáhla singlkanoistka Kateřina 

HOŠKOVÁ , která dokázala opět zvítězit. Vít PŘIDIŠ druhým místem v celkovém pořadí potvrdil, že měl 

letos vynikající sezonu. Za zmínku stojí 5.místo Štěpánky HILGERTOVÉ , 5.místo  Moniky JANČOVÉ, 

6.místo Jiřího PRSKAVCE a 6. místo Vítězslava GEBASE 

 


